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The bright and dark sides of my university life
Every coin has two sides. On the one hand, I am quite satisfied with my university life. On the other hand, life in my university is not as satisfactory as what we had expected.
Here is the bright side of my university life: Firstly, Equipment of my university is advanced and teacher team is powerful. There is an advanced library that owns all kinds of books. So we can acquire a lot of knowledge from my university. Secondly, all sorts of lectures are given on campus. We can learn much knowledge that is interesting. Thirdly, my
campus activities are rich and colorful. Such as sports meets, speech contests, different social gatherings and dancing parties provide opportunities to make friends. What’s more, my dormitory life is very harmonious. Dormitory life is an important part of my university life. On the one hand, we can have a good rest and put our heart into study. On the other hand, we will have a good mood and enjoy being together.
This is the dark side of my university life: Firstly, there is only one dining room in my university. So we often need to wait in a long line, which waste much time. Everyday is always fixed cuisine types, which make our appetites depressed. Secondly, self-study room is not enough. Now we will soon take final exam. So it is difficult to find a self-study room. What’s more, network of my university is very unstable. It is difficult to search
literature in my dormitory, which waste too much short, I am quite satisfied with my university life, but there is still some room for improvement. I am convinced that my university life will become better and better.
每个硬币都有两面。一方面，我很满意我的大学生活。另一方面，生活在我的大学是不满意作为我们所期望的。
这是光明的一面：首先我的大学生活，我的大学先进设备和师资队伍强大。有一个先进的图书馆，拥有各类图书。所以我们可以获得很多知识，我的大学。其次，各种讲座在校园。我们可以学到很多知识，有趣的是。第三，我的校园生活丰富多彩。如运动会，演讲比赛，不同的社交聚会和舞蹈各方提供机会交朋友。更重要的是，我的宿舍生活是非常和谐。宿舍生活是非常重要的我的大学生活。一方面，我们可以有一个良好的休息，我们的心投入研究。另一方面，我们将有一个好心情，享受在一起。
In my understanding, if we refer to an ideal college life as a formal western dinner, then a high GPA, that is, Grade Point Average, should be the main course, while an active part in
activities, together with associations, means the appetizer. Some romances, of course, play the role as desserts. They are the 3 key elements for an ideal college life.
Those, however, are not what college life is all about. As we all know, college is wildly different from middle school. It connects not only adolescence to *hood, but also the ivory tower to the real society. Therefore, the ideal college life is that I become matured both physically and mentally, and that I obtain qualified academic knowledge and get well prepared for society at the same time.
Under this circumstance, I never expect my college life to be too ideal, or you can call it too perfect. It is not realistic to make all things on my own way, with everyone liking me, winning the first prize all the time, and so on. Of course, I’d like to lead a carefree life. However, this does little good to my future. What really helps is hardships like failure, betrayal, and unjust treatment. Only after experiencing those can I know what society is like, and what life is like.
To conclude my speech, I wanna say, some positive experiences are surely part of the ideal college life. But, I should not forget about the negative sides. They are not less necessary.
在我的理解，如果我们指的一个理想的大学生活作为一个正式的西餐，那么高的成绩，那是，*均绩点，应该是主要的课程，同时积极参与活动，联系在一起，是开胃菜。有些爱情，当然，发挥作用作为点心。他们是3个关键要素一个理想的大学生活。
这些，不过，不是什么大学生活的全部。我们都知道，大学生是非常不同的中学。它不仅连接青春期到成年，但也象牙塔到真正的社会。因此，理想的大学生活是我身体和精神上都变得成熟，而且我获得合格的学术知识和做好准备，为社会在同一时间。
在这种情况下，我从不期望我的大学生活过于理想，或者你也可以称之为完美。这是不现实的，使所有的事情我自己的方式，大家喜欢我，赢得首奖的时间，等。当然，我希望过无忧无虑的生活。然而，这并没有好到我的未来。什么是真正帮助困难想失败，背叛，和不公正的待遇。只有经历这些我可以知道什么是社会，和生活是什么样子。 在结束我的讲话，我想说，一些积极的经验是肯定的一部分，理想的大学生活。但是，我不应该忘记的消极面。他们是不必要的。
My college life of college life may use pain and happiness apperance. It is painful, I often read some books besides special field, treat professional book interest is not large, so when having caused examination, it is very vexed. Happiness is because being the college student of new times I am than the happiness of person of the same age, I have the opportunity , university reading is to come from family , society is with teacher classmates support and help. I love college life , love library and the building of school , love my teachers to treat the spirit of knowledge. Treat a scientific attitude before going to have no. Here though, I feel that study is very hard matter, but at the same time I have also studied a lot of behave , work , do research beautiful quality. My special thanks life has given me beautiful university time, this will is my life the most important most beautiful stage. After
decade, it is that I will tell my my child university time so my college life of college life may use pain and happiness apperance. It is painful, I often read some books besides special field, treat professional book interest is not large, so when having caused examination, it is very vexed. Happiness is because being the college student of new times I am than the happiness of person of the same age, I have the opportunity , university reading is to come from family , society is with teacher classmates support and help. I love college life , love library and the building of school , love my teachers to treat the spirit of knowledge. Treat a scientific attitude before going to have no. Here though, I feel that study is very hard matter, but at the same time I have also studied a lot of behave , work , do research beautiful quality. My special thanks life has given me beautiful university time, this will is my life the most important most beautiful stage.
我的大学生活，大学生活可以使用的疼痛和幸福的外表。这是痛苦的，我经常读一些书，除了特殊的领域，把专业书籍的兴趣不是很大，所以当有引起考试，它很焦急。幸福是因为作为新时代的大学生我的幸福比同龄人，我有机会，大学读的是来自家庭，社会与老师同学的支持和帮助。我喜欢大学生活，热爱图书馆和学校的\'建设，爱我的老师对待知识的精神。对待科学的态度去没有。但在这里，我觉得学习是很辛苦的事，但同时我也研究了很多的行为，工作，做研究，美丽的质量。特别感谢我的生活给了我美丽的大学时光，这将是我一生中最重要最美丽的舞台。十年之后，那就是我会告诉我我的孩子上大学的时候很漂亮。我的我的大学生活，大学生活可以使用的疼痛和幸福的外表。这是痛苦的，我经常读一些书，除了特殊的领域，把专业书籍的兴趣不是很大，所以当有引起考试，它很焦急。幸福是因为作为新时代的大学生我的幸福比同龄人，我有机会，大学读的是来自家庭，社会与老师同学的支持和帮助。我喜欢大学生活，热爱图书馆和学校的建设，爱我的老师对待知识的精神。对待科学的态度去没有。但在这里，我觉得学习是很辛苦的事，但同时我也研究了很多的行为，工作，做研究，美丽的质量。特别感谢我的生活给了我美丽的大学时光，这将是我一生中最重要最美丽的舞台。
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Born in 1935, Mr. Smith spent his childhood in a mining village in a state. When he was a child, he hated school but had a talent for writing and he wrote his first poems. After his leaving school, he did his first job in a village shop for six years. During this period, he wrote a large number of poems in accordance with his own experiences and mental activities. Later, he left for S city in 1957 and published poems and his first novel. Delightfully, his works were popular when they published and he became a famous writer at once. However, he found that his life was meaningless though he led a luxurious life and started becoming depressed. Consequently, he first committed * unsuccessfully in 1960.
史密斯先生出生于1935年，他的童年是在州内的采矿村度过的。当他还是个孩子的时候，他讨厌学校但却有写作的天赋，他写了他的第一首诗。他离开学校后，他的第一份工作是在一个村里的商店工作了六年。在这期间，根据自己的经历和心理活动，他写了大量的诗歌。后来，他在1957年去了S市，出版了诗歌和他的第一部小说。令人高兴的是，发表后他的作品很受欢迎，他立刻成为一个著名的作家。然而，他发现虽然他过着奢华的生活但自己的生活是毫无意义的，他开始变得沮丧。因此，在1960年他第一次自杀失败。
Later, Mr. Smith got married when he was 30, but his family life was not so happy because the couple did not have a common goal in marriage. Thus, he porced his wife quickly and moved to another state to start a new life. But his works lost earlier popularity as time elapsed. Hence, he had to find another way to make a living. When he was fighting for his new life at the age of 32, Cupid fired another arrow at him—he fell in love with a girl at first sight. He ran after her fanatically. At last, they had a love child and moved back to his home state in 1972.
后来，史密斯先生在他30岁的时候结婚了，但他的家庭生活并不是很开心，因为他们在婚姻中没有一个共同的目标。因此，他很快和妻子离婚了，他也搬到了另一个国家开始新的生活。但他的作品不像早期那样受欢迎了。因此，他必须找到另一种谋生的方式。当他在32岁为生活奋斗的时候，丘比特的爱情之箭又射向他，他一见钟情爱上了一个女孩。他狂热地追求她。最后，他们有了一个孩子并在1972年搬回他的家乡。
However, there is a crook in the lot of every one. With the growth of his son, Mr. Smith found that his life was so empty and boring in that he could not write any poems any longer, let alone published them. As the result, he committed * in 1975, at the age of 40.
然而，人生总有不如意的时候。随着他儿子的成长，史密斯先生发现他的生活是如此的空虚和无聊，因为他无法再创作了，更不用说出版了。结果，他在1975年自杀，享年40岁。
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The way of a university
The topic like “whats a university?” or “what a university should do?” has been discussed many times in every only educationalists but also students take into it necessary to give priority to skills and knowledge in university education as they are essential to employers? Or students in universities should have access to all of knowledge just as they have their own sake? Chose A or B， this is a problem.
The value of knowledge itself need to be considered first in university education even though the course is not as practical as skills and Chinese culture， morality education is always took at said that the way of real learning is to develop and expand virtue， to innovate peoples opinions， to get the best addition， there are four stages in the success of a gentleman: first， to cultivate his moral characters; second， regulate his own family; third， rule the state successfully; forth， let the world get Chinese traditional value， students in university need to develop his morality firstly， though these knowledge is not as useful as other skills after they get a job.
On the other hand， the practicability of a university course is also worth considering， especially in the age when our government call for the attention to skills and technology in university education and when the employees prefer to capacity and practical knowledge of time in university is limited and conditions and aims of students are students chose which course to learn， it is inevitable for some of them prefer to those which are more needed in workplace.
Universities give equal access to all of knowledge， including the practical courses and more， they need give more chance to students to choose what to on persity!
一所大学
这个话题如“什么是大学?”或“大学就应做什么?在每个时代”已经讨论了许多次。不仅仅教育家，而且学生参加。有必要为主的技能和知识在大学教育必不可少的雇主?或在大学学生就应有访问所有的知识就像他们自我的缘故吗?选取A或B，这是一个问题。
知识的价值本身需要思考首先在大学教育虽然不是实用的`技能和技术。在*文化中，道德教育总是带。它说，真正的学习是发展的方式，扩大美德，创新人民的意见，得到最好的善良。此外，一个绅士的成功有四个阶段:首先，培养他的道德主角;第二，调节自我的家庭;第三，统治这个国家成功;，让世界和*。在*传统价值，学生在大学需要开发他的道德首先，虽然这些知识是不像其他有用的技能后，他们找到一份工作。
另一方面，大学课程的实用性也是值得思考的，个性是在时代我们的*呼吁关注大学教育技能和技术，当员工倾向于潜力和实践知识的雇主。在大学的时光是有限的，学生的条件和目的是不一样的。当学生选取学习哪门课程，这是不可避免的，他们中的一些人更倾向于那些更需要在工作场所。
大学给予*等的访问所有的知识，包括实践课程等。更重要的是，他们需要给学生更多的机会去选取学习什么。祝贺多样性!
——大学英语六级教育的作文3篇
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educational system 教育方式
Do your teachers still use traditional techniques to teach you nowadays? A revol- ution in teaching techniques is required now. In the past， we just took it for granted that a teacher s aim was to teach the students all that he knew and solve all the problems for them. Therefore， students could mot judge things on their own under this circumstance. Thus students gradually lost the ability to learn by themselves. In addition， they were only equipped with the knowledge that were taught in class and made the same judgement upon every problem which might crop up. Of course， they would find their knowledge not enough to solve practical problems.
So it is time to change the teaching method. A teacher s goal is to help the students develop not only the ability to learn by themselves but the skills to make judgements on every aspect on their own. It s not necessary for the students to turn to teachers for help while meeting with difficulties. The first thing is to develop the students abilities to make sound judgements upon any problem and overe difficulties.
All in all， the aim of teaching is to liberate， but mot to fetter the students innate powers of making sound judgements.
传统教育方式
你的老师还在用传统方法授课吗?此刻教育方式的改革需要进行。过去，老师把他所有的知识教给学生，并帮学生解决他们所有的难题，这似乎是理所当然的。因此，在这种状况下，学生不能自我决定，也慢慢失去自学潜力。另外，他们只能学到课堂上的东西，应对任一突发事件都会作出同样的决定。当然，他们业余感到所学知识不足以解决实际问题。
因此，是到了改变教育目标的时候了。老师的目的不光是帮忙学生培养自学潜力，还应教给他们独立决定的方法。学生一旦面临难题就请教老师是不必要的。重要的是让学生具有独立决定并能克服困难的潜力。
总而言之，教育目标是*而不是限制学生决定事物的内在潜力。
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Let’s work together to find a balance point
Dear mom and dad:
A warm family ， a fantastic surroundings are the best gift which you have given me since I was born。 I don’t know how to express my appreciation for what you have done to me。 But I exactly need to talk with you。
There is no denying that every parents have a high expectation to their children’s future and it’s true of the regulation you made is too strict so that I spend all my time on it even can’t do anything I’m interested in。 Could we find a balance to make both of us happy?
I’m not allowed to make grades lover than A。 I can’t have a play crate and choose my own extracurricular is no *r or it enable me to get good grades but at the same time it’s impossible for to enjoy the happiness when spend time with friend and play sports。 Furthermore ， now our society need the person who is all-round development and success in school work can’t decide skill of how to get along with people ， the creativity and the international visual field are also significant for now students. So when the family education are put into much pressure and rules ， it will bee a burden to us and even get in the way of our growth。 You don’t want to see that ，don’t you?
As a matter of fact. I admit that we need to be pushed sometime. The expectation and pressure e from parents can be a dynamics that contribute us to do better. our all success no matter in studying or other aspects is based on family education. Therefore ， finding a balance between your expectation and my own life is necessary. If so ， not only can you still be proud of my great grades but also I can enjoy the things I am interested in and study more effectively.
Finally ， I want to say I’m always very appreciative of being your daughter.
让我们共同努力，找到一个*衡点
亲爱的爸爸、妈妈:
一个温暖的家庭，一个奇妙的环境是最好的礼物，自从我出生以来，你给了我。我不明白怎样来表达我的感谢你对我做了什么。但我到底要和你谈谈。
无可否认，每一个父母高期望他们的孩子的未来，这是真的。但监管你太严格，我花了我所有的时光甚至不能做任何我感兴趣的。我们能够找到一个*衡，使我们快乐吗?
我不允许让成绩比我爱人没有打箱，能够选取自我的课外活动。没有电脑或电视。尽管它让我取得好成绩但同时不可能享受幸福当花时光与朋友和做运动。此外，此刻我们的社会需要全面发展和成功的人在学校工作不能决定一切。如何与人相处的技巧，创造力和此刻学生国际视野也重要。所以，当家庭教育投入太多的压力和规则，它将成为一种负担，甚至妨碍我们的增长。你不想看到，不是吗?
的事实。我承认我们需要推动。来自父母的期望和压力能够是一个动力学贡献我们做得更好。我们的所有成功无论在学习或其他方面是基于家庭教育。因此，找到一种*衡你的期望和我自我的生活是必要的。如果是这样，你不仅仅能够仍然是骄傲的我伟大的成绩，也能够享受我感兴趣的\'事情和学习更有效。
最后，我想说我一向很欣赏你的女儿
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Some people think that university should not provide theoretical knowledge,but to give practical training benefit to you agree or disagree? Use your own experience and knowledge to support your idea.
Nowhere in the world has the issue of student been so much debated as in our this competitive society,ability of work and employment experience have become very important features of ordinary students\' future; therefore,many people think that university should teach students the real knowledge that comes from practice and direct above point is certainly wrong; this essay will outline three reasons.
The main reason is that students\' study will be delayed and academic knowledge of students will be hard to make greater progress in order to practical training and employment this special period of life,students have the best memory and they do not work hard at study,they will lose it that could be balanced by neither good employment experience nor information of outside students choose to carefully study academic knowledge in the university,they would gain a better future.
Another reason is that current knowledge of students is not enough capable to face practical training\'s students are not taught professional theoretical knowledge,they just depend on the basal academic knowledge that they studied in the high fact,they are really difficult to progress real practical training and gain abundant employment experience.
Last but not the least reason is the professional theoretical knowledge that it is necessary to work of instance,when I graduated from university,I did not have any employment was hired a famous network could gain this work chance,only,because of my professional theoretical knowledge.
In conclusion,the students ought to only study theoretical knowledge in the is unnecessary to let university that provides plenty of practical training.
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I study in a college now, before I went to college, I spent a lot of time to figure out which major should I choose. After considering many factors, I choose English as my major. Now I have studied English for two years, I enjoy learning it a lot, I feel so lucky that I make the right choice.
我现在在一所大学学习，在我上大学前，我花了很多时间去弄清楚该选哪个专业。经过多方面的考虑，我选择了英语作为我的专业。现在我已经学习英语两年了，我很享受学习英语，我做出了正确的选择，我觉得很幸运。
I like to watch movie, Learning English can make me enjoy the movie much better. When I was in middle school, I like to watch the foreign movie on the TV, at that time, the movie I watched was in Chinese voice. Now I have learned that the original voice is more expressive, such as when I read the English novel. I would read in Chinese edition before, like Harry Potter, I would feel easy to understand. Now I started to read in English, I find the original words are more profound, while when they are translated in Chinese, words become not that expressive. Due to my major, I can better understand the English novel and movie, I also learn a speak skill.
我喜欢看电影，学习英语让我更好地享受电影。当我在高中的时候，我喜欢在电视上看外国电影，同时，我看的电影是*声音。现在我知道原版声音更能表达的好，比如我看英语小说。以前的我会看*文字版的，像哈利皮特，我会觉得很容易懂。现在我开始看英文版的，我发现原版的字比较深奥，当它们被译成中文的时候，词不达意。因为我的专业，我可以更好的理解英语小说和电影，同时也学了一门口语技巧。
I never regret I choose English as my major, I feel lucky that I make the right choice. I love English, at the same time, Learning English helps me enjoy my hobby better.
我从来不后悔选择英语作为我的专业，我觉得很幸运，做了正确的选择。我喜欢英语，同时，学习英语让我更好的享受业余爱好。
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文章中心句是整个文章的主题和写作围绕的中心，通常应该放在段落的\'开端，这样一方面能够让阅卷老师一眼看出文章表达的主旨意思，起到开门见山的作用;另一方面可以使文章条理层次更加清晰，逻辑性强，文章的整体结构合理。中心句在作文中可以起到承接上下文的作用，放在段尾也可以起到总结全文的作用。这一方法对于写作初学者来说还是有一定困难的，因此在六级考试中，为了减少不必要的错误和损失，大家尽量将中心句放到文章的开头以保万无一失。
文章的中心句一般是通过关键词来表现和限制文章的主旨思想的，所以为了突出主题，关键词需要尽量写得具体些。这里对“具体”的要求主要体现在两个方面：一方面是要具体到能限制和区分文章段落层次的发展;另一方面是要具体到能说明段落发展的方法。精确仔细地突出关键词是清楚地表达文章主旨、写好段落中心句的重要前提之一，这对考生来说有一定难度。
中心句及关键词确定后，文章的大概框架已经清晰了，这时候就需要选择和主题有关的信息和素材来填充这个框架。实质上，针对关键词测试每一个所选择的素材就是一个分类的过程。有一种常用的行文方法就是句子展开前加以设问，然后解答，即设问-解答(why-because)的方法，利用问题引出自己需要的话题再加以解答表现自己的观点，同时紧紧围绕主题。
所以，要想写出一篇高质量的六级英语作文，就要从中心句、关键词以及设问扩充内容三方面出发，当然还不要忘记词汇量和语法上要有一定的积累，把技巧运用于文章中，你的文章必然会让读者眼前一亮。希望上述的内容对你备考六级英语作文写作有所帮助。
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Parents and children\'s education parents, especially agers, are most concerned about their children\'s education. They can do anything for their children. A lot of them spend most of their spare time tutoring their children.
Those who have no time or can\'t do have hired tutors, some have sent their children to after-school schools, and some even try to improve their family environment Parents\' expectation for their children is better education. This situation can be explained by the following reasons. Because China\'s economy has been developing healthily, many parents have realized that future success depends more and more on skills and education.
Lack of training or education will no longer guarantee a bright future for young people. Secondly, it is obvious that in a society with fierce competition, the future success will be more and more dependent on skills and education There are losers and winners. Children who have ed better skills and knowledge will get more opportunities.
^v^With the increase of school fees, parents hope their children can become a valuable person or do some great things. Of course, it is reasonable to see that parents pay great attention to children\'s education, but in my opinion, it should be It is correct to focus on the cultivation of their other abilities. It is important to learn how to survive and become qualified citizens.
If this is included in the good education that parents seek, their children will surely have a bright future and sound intellectual and spiritual foundation, so they are healthy. A lot of children\'s lives.
中文翻译：
父母和子女的教育父母，尤其是青少年，最关心孩子的教育他们可以为他们的孩子做任何事情很多他们把大部分的业余时间花在辅导他们的孩子学习那些没有时间或不能做的人已经聘请了导师一些还把他们的孩子送到课后学校一些甚至试图改善他们的家庭环境看来，父母对孩子的期望就是更好的教育，这一现状首先可以解释为以下几个原因，因为我国经济一直在健康发展，许多家长已经意识到，未来的成功越来越取决于技能和教育缺乏培训或教育将不再保证年轻人有一个美好的未来其次，很明显，在一个竞争激烈的社会里，有输家也有赢家，掌握了更好的技能和知识的孩子将获得更多的机会，“随着学校学费的增加，家长们希望他们的孩子能够成为一个有价值的人，或者做一些伟大的事情，这也是合理的，当然，看到家长们对孩子们的教育给予了很大的关注，但在我看来，也应该把重点放在培养他们的其他能力上个人素质是正确的，学习成功是很重要的，但首先要学习的是如何生存和如何成为合格的公民，如果这包括在父母寻求的良好教育中，他们的孩子肯定会有光明的未来，也有健全的智力和精神基础，因此是健康的。很多孩子的生活。
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Some children go to school when they are fo years old. Why do we discuss the age at which children should go to school is not a good question for me. First of all, fm the psychological point of view, children who go to school early are forced to give birth premately.
Therefore, when they sit in the classom where the students are o or three years older than they are, they bear presse than their peers, and they are hard to deal with other people\'s recoition In order to deal with the pblem easily, therefore, they may lose confidence. Secondly, fm the physical aspect, according to statisti, in a public school, students in at least one public school are overbdened with homework, which leads to many physical pblems, such as myopia and stunted gwth. Most children go to school earlier than others, and they do not get a comprehensive education.
After enteng high school, they often lag behind School education should follow the natal gwth of children\'s body and mind. It is harmful to children\'s body and mind to start school early. I think children should not start school until they are 7 years old.
中文翻译：
有些孩子xx岁就上学了，为什么我们讨论孩子应该在什么年龄上学对我来说不是早一点好问题，首先从心理上讲，过早上学孩子是被迫早产，因此，当他们坐在比他们大两xx岁学生竞争激烈教室里时，他们比同龄人承受压力更大，他们很难处理别人认为容易处理问题，因此，他们可能会失去信心其次，从身体方面，据统计，在一所公立学校里，至少有一所公立学校学生课业负担过重，导致许多身体问题，如近视和生长发育不良，大多数孩子上学比别人早没有得到全面教育，进入高中后往往落后，我认为学校教育应该遵循儿童身心自然成长，过早开学对孩子身心都是有害，我认为孩子至少应该在xx岁以后才开始上学。
标签：
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要点提示：
1、第一段，描述存在的`现象，引起话题。
2、第二段，承上启下，解释这一现象的原因(原因一、二、三)
3、第三段，给出自己的观点(观点一、二、三)，总结结论。
In recent years / Nowadays / Recently, 描述现象，引起话题 has been brought to public attention. What amazes us most is 表现较为典型的一个方面 .It is true that 对于现象做出的评论 .
There are many reasons explaining 承上启下，解释这一现象的原因 .The main reason is / to begin with 说明原因一 ，What is more / Moreover, 说明原因二 ，Thirdly / In addition, 说明原因三 .As a result / Finally, 讲述导致的结果 .
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to love you is to daydream of you often, think of you so much, speak of you proudly, and miss you terribly when we are apart.
to love you is to cherish the warmth of your arms, the sweetness of your kiss, the friendliness of your smile, the loving sound in your voice, and the happiness we share.
to love you is to never forget the adversity we have overcome, the tears we have shed, the plans we have made, the problems we have solved, and the pain of separation.
to love you is to remember joyfully the days we made memorable, the moments that will live forever in our hearts, the dreams we hope for, the feelings we have for each other, the caresses and touches of love, and the ehilaration of love that fills our hearts.
to love you is to need you, want you, hold you, and know you as no one else can.
to love you is to realize that life without you would be no life at all...
thats a little of what its like to be in love with you!
英文作文关于学校教育教什么13
光阴似箭，日月如梭，一转眼我们便是六年级的学生了。我刚升入六年级，就听见了一个重大的消息——我们班换英语老师了。这个消息像晴天霹雳般打在我的`心头，怎么突然换老师了呢？真不知是喜还是愁。
整理好心情，我开始想英语老师是个什么样的人呢？是戴着眼镜，板着脸，十分严肃的男老师，还是温柔漂亮的女老师呢？就在这时，几声清脆的高跟鞋声打断了我的遐想。从门外走来了一位年轻的女老师，她浓黑的眉毛，一双笑起来就眯成一条缝的眼睛，高高的鼻梁，还有一张能说会道的的嘴巴。她走上讲台，开始自我介绍：“xx班的同学大家好，我是你们新一任的英语老师，我姓钱，叫钱金，你们可以叫我钱老师。”听完老师的问题，我心中不禁产生了一个问题：为什么老师叫钱金呢？反过来岂不成了“金钱”，难道老师的父母很爱钱？这时，钱老师悦耳的声音又响了起来：“我可以给五分钟让你们问各种问题。”话音刚落，我们班的“机灵鬼”高雨城就举起了手，说了一个我们大家都想问却又不敢问的问题：“老师你为什么叫钱金呢？”这一问题遭到了全班同学的哄堂大笑，但这也是我们大家的心声。原本以为老师会指责高雨城，可没想到钱老师却幽默地说：“嗯，问得好，去这个名是因为父母希望我长大后是个千金小姐，而‘钱金’又与‘千金’谐音，所以才给我取名‘钱金’。”哦，原来是这样，我心中的疑惑解开了，同时也喜欢上了这位幽默风趣的新老师……一堂课就这样在老师和同学们的欢声笑语中结束了。
钱老师虽然幽默但也不失严厉。有一次，高雨城的英语作业写错本子了，钱老师知道后大发雷霆：“你怎么天天换本子，还把不把老师放在眼里？拿回去重写，把前面的作业都补起来！”在钱老师的严厉训斥下，高雨城低下了头，乖乖动笔写了起来。
这就是我的新英语老师，幽默而不失严厉。怎么样，你喜欢她吗？
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The Goal of University Education
According to many people, university is a springboard towards better jobs or higher salaries, and their only goal of university education is to get a degree. Why do you go to university? I believe different people have different answers to this question. As far as I am concerned, I do not agree with their opinion that university education is a springboard. Let me name my reasons.
对于许多人来说，大学是一个走向更好的工作和更高的工资的跳板，他们在大学教育中唯一的目标就是获得学位。你为什么上大学呢?我认为这个答案是因人而异的。对我来说，我不同意他们认为大学教育只是一个跳板的看法。让我列举我的原因。
First of all, university education can help student cultivate sentiments. People who are having university education must learn much more knowledge. This knowledge will help them cultivate their taste from their inside heart. What’s more, the atmosphere in college is also helpful in developing students’ personal quality.
首先，大学教育可以帮助学生陶冶情操。接受过大学教育的人肯定能学到更多的知识。而这些知识可以帮助他们从里培养他们的情操。再者，大学的氛围也是有助于培养学生的个人素质。
Secondly, university education is a good place for students to prepare for going to society. College doesn’t like high school. Students have to learn many things besides study. This is the final stage before they enter the society for most students. Having university education helps them adapt the society easily.
其次，大学教育是让学生做好进入社会的地方。大学不像高中。除了学习之外学生还得做很多别的事情。对于大多数人来说这是他们进入社会前的最后阶段。拥有大学教育可以帮助他们更容易地适应社会容易。
Thirdly, university education will let students have a further knowledge in one field. Before going to university, students have to choose their major. This is because they have to learn specialized knowledge in that field. If they want to success, having knowledge about one thing dee* is necessary.
第三，大学教育可以让学生在一个领域中学到深刻的知识。在上大学前，学生们要选择自己的专业。这是因为他们要在某一领域学习专业的知识。如果 想成功，深入学习是很重要的。
To sum up, university education has many functions. It is not only a springboard for better jobs or higher salaries. They can’t set their goal for university education is to get a degree. It deserves more.
总之，大学教育的作用多多。它不仅仅只是获得更好工作或者薪水的跳板。人们不应该把大学教育的目标设定为拿到学位。它有更多的价值。
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Nowadays most people go to university not only to learn new knowledge but to get a degree. Many of them no longer care about what they really learn in university, they care more about whether they will get the degree or not. They regard the degree as a golden key to a better jobs or higher salaries. For them, nothing is more important than a degree in university. In my point of view, I cannot agree to this idea.
In the first place, degree is nothing but a paper that can prove you have finished your courses. Most students don’t realize what helps them to find a good job is what they really learn from university, the professional course, and the social skills and so on. In addition, having certificates is more important than having a degree. For instance, if you are looking for a translation job, you certainly need a CET-4 or CET-6 certificate. if you want to be a high school teacher, you need more certificate to prove yourself that you are fit for this job, such as TEM-8 and teacher certificate which is not a degree can show your abilities.
In the second place, having a good personal relationship is much nicer than having a degree. In the social net, you have more friends means you have more choices. For example, many students do not choose the right major in university because their parents chose for them, so that they may not work hard. In that case, this kind of students should spend more time to learn what they are really interested in and make more friends. It’s much better than they spend the whole time to learn the major which they don’t like at all.
To sum up, students should not care too much about their degree, and they should focus on what is truly needed for their future life. The goal of university education is not just to get a degree, but the really useful knowledge and practical experience.
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It is a common phenomenon that when people go to find jobs, they usually need to take their diploma with them since most vacancy have certain requirements, especially they demand certain diploma. Some people think that we should pay attention to diploma because they think people with diploma can be competent to do certain jobs. However, some people don’t think so. They believe people with experience can do jobs better than those people with diploma. In my opinion, I think diploma do nothing difference.
当我们去找工作的时候，通常需要带学历过去，因为很多职位都会有一些要求，特别是关于学历的要求。一些人认为我们应该关注学历，因为他们认为有学历的人可以胜任某些工作。但是，一些人就不这样认为。他们认为经验比学历更重要。就我来说，我认为学历并不重要。
First of all, diploma proves nothing. Diploma is a certification that people have attended some classes while it can not prove that they have practical experience. It is said by many people that some students only know how to study while with no ability to deal with things.
第一，学历证明不了什么。学历只是一个证明，证明这些人参加过相应的一些课程，但是不能证明他们有实际的经验。很多人说一些学生只是知道怎么学习，而不知如何做事。
Secondly, diploma can be faked. In order to get good jobs, some people spend money on buying fake diplomas so that they can be hired by big company. In recent years, many fake diplomas have been exposed by press. On this point, diploma is not trustable.
第二，学历可以造假。为了找到好工作，一些人会花钱买假学历来进入大公司。最近几年，许多的学历造假时间被媒体揭露出来。所以，就这一点来看，我们不能太相信学历。
All in all, diploma has no relation to people’s ability. Besides, diploma can be faked. Therefore, we shouldn’t pay too much attention to diploma.
总之，学历与个人能力无关，也可以造假。所以，我们不应该太关注学历。
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开头提出观点+第二段论证+总结
开头按背景+观点提出有些人的观点;第二段用however或者是yet提出另一部分人的观点;最后一段用personally提出自己的观点及解决方法，最后总结。
(一) 选用开头方法：
改写方式：主动变被动，替换短语，词组换动词等等。
Nowadays, there has been a heated debate about/that
当今社会，对于产生了一个激烈的辩论
Some of my fellow students hold the opinion that
我的一些同学认为
然后引出自己的观点：
肯定 ： From my perspective
I am inclined to support the idea that
否定：Personally, however, I disagree upon this view for some obvious reasons:
方法二(hot)：背景开头+自己的立场
In contemporary society, there is a growing tendency over the resent years for sb to do sth.
最近对有一个增长的趋势。
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谈谈教育的重要性 The Importance of Education
Why is education Important?
为什么教育很重要？
With the development of today\'s technology，education bees more important than before because people need to learn moreto adapt the society。Education enables people to understand the world betterand have a good job in the futrue。Moreover ，it also hao an impact on people\'sbehavior。
随着这天的科技的发展，教育变得比以前更重要，因为人们需要学习更多的知识来适应社会。教育能够使人们更好地了解世界，在未来找到一份很好的工作。此外，它还对人们的行为有必须的影响。
First of all， education improves people\'slearning ability that makes them know more about the world。Most things taughtin schools are the basic skills or means to further understsnding of oursociety 。Only by learning these，can human have an opportunity to study more andknow more about the society 。Secondly， opportunities are often given to someonewho is good educated 。Employers tend to believe that people have high educationare intelligent and they can manage their jod and adapt the working environmentquickly。That is why the educated people always get a good job。 Thirdly， themore people learn the more modest and polite they act。Learned people think thatthey are not good enough ，so they show a big patience to learn from everything。They often try to figure out the solution of problems by things they meet orlearn。
首先，教育提高了人们的学习潜力，使他们更多地了解世界。大部分在学校里学的知识都是进一步了解社会的基本技能和手段。只有透过学习这些，人们才能够拥有更加的学习和了解这个社会的机会。其次，机会往往是留给受过良好教育的人的.。招聘者倾向于相信学历高的人是聪明的，而且他们能够处理好自我的工作并迅速适应工作环境。这就是为什么受过教育的人，总是能得到一份好工作的原因。第三，一个人学习的知识越多，他就会表现得越谦虚，礼貌。有学问的人可能会认为自我学得不够好，所以他们会以最大的耐心来学习。他们经常透过他们学过或
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